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§4 
Genomgång av protokoll från 14 mars 2017 
 
Fråga från §5 om biljettköp/bokning togs upp. Stefan Wittberg Stockholm Live 

meddelade att det system som införts på Friends Arena med webbokning även 

kommer att införas på Globen och Tele 2 Arena. Dolores Back ordförande för 

FH rådet vill gärna ha en redogörelse för hur fusk med detta bokningssätt kan 

undvikas. Stefan Wittberg lovade att återkomma om detta. Några arrangörer vill 

sälja biljetter via egna kanaler vilket Stockholm Live accepterar. 

  



 

 

Även s.k. siktlinjer och hur man löser detta med att publiken framför 

tillgänglighetsplatser diskuterades.  

 

Jan Delvert tog upp frågan från tidigare protokoll om från och tillgänglighet. 

 

Lena Skogsberg meddelar att man inte vill lägga in den informationen på 

informationstavlorna då det blir för plottrigt och att det finns separata tavlor för 

detta. Stefan Wittberg Stockholm Live meddelade att man ställer stora krav på 

arrangörerna på detta bl.a. i form av bemanningskrav. 

 

Dolores Back önskade att det klart och tydligt skulle framgå på biljetterna för 

ledsagare att dessa har ett stort ansvar för detta med frångängligheten vilket 

Stefan Wittberg Stockholm Live tyckte var en bra idé.  

 

Frågan om en tillgänglighetsundersökning togs också åter upp och vem som i 

såna fall skulle ansvara för detta. Andreas Fragner SGA svarade att vad det 

gäller fastigheten så ansvarar SGA för detta men inte för arrangemang. Stefan 

Wittberg Stockholm Live svarar att det är Stockholm Live som har kontakt med 

arrangör så frågan faller på dom. Andreas Fragner SGA är intresserade av att 

man har en hyresgäst som visar hur arrangör och hyresgäst tar hand om dessa 

frågor. Stefan Wittberg återkommer i frågan.   

 

Jan D tog även upp Globens informationstavlor som blänker. 

 

Från rundvandringen på Tele 2 arena togs åter upp orienteringstavlorna där man 

ansåg att dom var suddiga och svårlästa, taktil information saknas.  

 

Även detta med tillgängligheten till RWC toaletter togs återigen upp då man är 

tvungen att ta sig genom pubdelen. Gäller ej vid utrymning då andra utgångar då 

öppnas.  

Man tog även upp att RWC toaletterna är kombinerade med skötbord. Lena 

Skogsberg menar att blöjbarn mycket sällan är på konserter/arrangemang och att 

frågan därför inte är ett stort problem.  

 

Frågan om snedsträvor som gör att synskadade inte ser dessa utan slår i huvudet 

i pelarna/snedsträvorna kom också upp. Lena Skogsberg SGA hade inte klart om 

åtgärd gjorts. 

 

Jan önskade även att detta med att 391 toaletter kontrastmålats/åtgärdats tas till 

protokollet. Rådet är mycket nöjda med detta. 

 

Stefan Wittberg Stockholm Live redogjorde hur det kan fungera med 

tillgänglighetsplatser vid olika typer av arrangemang där det kan försvinna 



 

 

platser beroende på arrangörskrav. Andreas Fragner från SGS ansåg att det 

enklaste vore att kräva att borttagna sådana platser skulle ersättas på andra 

ställen vilket också rådet instämde i.  

 

Med detta lades föregående protokoll till handlingarna med uppföljning på dessa 

nämnda punkter. 

 

 

 

 

 

Vid protokollet Erik Odenlid 
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